

2009年5月9日雅思作文预测雅思(IELTS)考试 PDF转换可能丢失图片或格式，建议阅读原文

https://www.100test.com/kao_ti2020/631/2021_2022_2009_E5_B9_B45_E6_9C_c9_631797.htm 准备参加本次考试的同学请注意：

1.小作文重点准备柱图。我想对于柱图，大家已经不陌生了，要知道，考试是不会出现太简单的柱图，比方大家看到的两个或三个柱。而是比较繁多的5-6个柱。这时候大家要按照逻辑顺序把Body部分分成两个层次。一般来讲，就是把数据分组。

2.大作文大家要关注旅游话题，环境话题，教育与科技两大主题也要做好准备。从今年的题目看来，英国人已经完全意识到经济危机带来了空前影响，意味着我们广大同学要以此为导向。文化交流类，毕业工作类的思考角度大家要注意复习。全球污染问题也值得关注，近期的口语就可以发现这个趋势。由于考虑到全球化的影响，国际旅游的利弊是时常讨论的话题。

1. International travel makes people prejudiced rather than broad-minded. What are its causes and what measures can be taken to solve this problem?

2. Some employers focus on academic qualifications, paying less attention to life experiences and personal qualities. Why is this phenomena? Is this development positive or negative?

3. International travel is becoming cheaper than before, so more and more countries open their doors to tourists. Do the advantages of the increased tourism outweigh the disadvantages?

4. Some people believe that a country can benefit a lot from university education, while others believe that sending a large percentage of young students to go to university is the way leading to unemployment. Discuss both views and give your opinion.

5. Some

people think that individuals are not able improve the environment, only government and companies can make a difference. To what extent do you agree or disagree? 6. Some people believe that advertisements should be banned since they serve no useful purpose and can even be damaging. To what extent do you agree or disagree? 7. Today, more and more developing countries are expanding tourist industry. Why is it the case? Do you regard it as positive or negative?

相关链接：1月雅思考试网友机经汇总月刊 百考试题特别推荐雅思新手入门指导 2009年4月雅思考试最新信息整理 各国高校认可雅思考试成绩名单及分数要求 100Test 下载频道开通，各类考试题目直接下载。详细请访问 www.100test.com